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اخبار
گفتگوی حميد داودآبادی با 

سروش صحت
نويسنده دفاع مقدس در 
كتاب باز از دوران جنگ 

می گويد
حمید  فرهنگی-  سرویس 
داودآبادی نویسنده کتاب های دفاع 
سروش  مقابل  در  امشب  مقدس 
برنامه  در  و  نشیند  می  صحت 
»کتاب باز« از یک اتفاق مشترک با 

وی می گوید.
نقل  به  و  امتیاز  گزارش  به 
برنامه  عمومی  روابط  مسئول  از 
امشب  برنامه  این  باز«،  »کتاب 
چهارشنبه 29 شهریور ساعت 20 
و  است  داودآبادی  حمید  میزبان 
خاطرات  نگارش  از  برنامه  در  وی 
دفاع مقدسی خود سخن می گوید 
و اینکه چگونه با یک فنجان چای 
متعهد  مقاومت  ادبیات  به  نسبت 
داودآبادی حدود  است.حمید  شده 
30 سال است که مشغول خاطره 
نویسی در حوزه دفاع مقدس است.  
وی در این برنامه شوخی هایی هم 
و  جبهه  درباره  صحت  سروش  با 
افرادی می  از  و  دارد  دفاع مقدس 
گرفته  او عکس  با  وقتی  که  گوید 
اند شهید شده اند. دومین فصل از 
برنامه »کتاب باز« با اجرای سروش 
صحت و تهیه کنندگی محمدرضا 
 20 ساعت  زوج  روزهای  رضائیان 
و  رود  نسیم می  آنتن شبکه  روی 
افشین صادقی زاده سردبیری آن را 
بر عهده دارد.در قسمت های پیشین 
مشایخی،  جمشید  برنامه  این 
رضا  کیانی،  لیندا  تهامی،  کوروش 
کیانیان، مسعود ده نمکی، علیرضا 
خمسه و... حضور یافتند و از کتاب 
های مورد علاقه، قصه های کودکی 
و خاطره های خود با کتاب سخن 
های  بخش  از  باز«  گفتند.»کتاب 
تشکیل  آیتم  و  مهمان  با  گفتگو 
شده است که در بخش پایانی برنامه 
شرکت  مسابقه  یک  در  مهمانان 
می   قصه  مخاطبان  برای  و  کرده 
گویند. قرار است برنامه حال خوبی 
را برای کتاب  دوستان ایجاد کند و 
مهمانانی را دعوت می  کند که به 

 نوعی کتاب  باز هستند.

كارگردان »خانه ديگری« 
فيلمی درباره پروتزهای 

زيبايی  می سازد
کارگردان  صادقی  بهنوش 
»خانه دیگری« بزودی فیلمی درباره 
خواهد ساخت. زیبایی  های  پروتز 
بهنوش صادقی که سال گذشته با 
فیلم »خانه  دیگری« به نویسندگی 
مهنوش صادقی در جشنواره ی فیلم 
فجر حضور داشت درباره ی قصه ی 
فیلم جدیدش گفت: حدود یک سال 
است که مهنوش صادقی )خواهرم( 
فیلم  فیلمنامه ی  نگارش  حال  در 
جدیدمان به نام »پروتز« است که  
به تازگی نگارش فیلمنامه به پایان 
رسیده و در بانک فیلمنامه خانهی 
سینما به ثبت رسانده ایم و همزمان 
به  ساخت  برای  تهیهکننده ایی  با 
برای  زودی  به  و  رسیده ایم  توافق 

پروانه ساخت اقدام خواهیم کرد.
او درباره ی قصه فیلم گفت:    
عملهای  درباره  »پروتز«  قصه ی 
جراحی زیبایی است که جوانان و 
بخصوص دختران را به شدت درگیر 
خود کرده  و ما با نگاهی متفاوت 
خواهیم  آن  به  طنازانه  لحنی  با  و 

پرداخت.

»آدم خانگی« برنده 
جايزه بهترين فيلم انيميشن 

جشنواره NEZ هند شد
فیلم انیمیشن »آدم خانگی« 
از تولیدات مرکز گسترش سینمای 
کارگردانی  به  تجربی  و  مستند 
به  موفق  پایدار«  ابرار  »مرضیه 
انیمیشن  بهترین  جایزه  کسب 
 NEZ بین المللی  جشنواره 
جشنواره  دوره  سومین  شد.  هند 
بین المللی NEZ طی روزهای 24 
تا 26 شهریورماه 96 در شهرهای 
برگزار  هند  بنگال غربی  و  کلکته 
با  رقابت  در  خانگی«  »آدم  و  شد 
40 فیلم دیگر از کشورهای مختلف 
جایزه  کسب  به  موفق  جهان، 
بهترین فیلم انیمیشن این جشنواره 
شد.پیشتر اعلام شده بود که »آدم 
خانگی« در لیست 15 فیلم کوتاه 
کانتربری  جشنواره  برتر  انیمیشن 
قرار  انگلیس   Canterbury
طی  جشنواره  این  است.  گرفته 
در   96 مهرماه   8 تا   7 روزهای 
انگلستان برگزار می شود. انیمیشن 
مرد  یک  داستان  خانگی«  »آدم 
در  که  است  حیوانات  فروشنده 
مغازه اش به خواب رفته و خود را 
گرفتار در قفس حیوانات و کابوسی 
او در پی نجات  ترسناک می بیند. 
از حیوانات می گریزد، ولی هربار به 

مانعی برخورد می کند...

مديركل دفتر هنرهای تجسمی وزارت ارشاد:

درهیچجشنوارهایبهبینالمللیبودنفکرنمیکنم

نفس ، فيلمی كه به اسكار می رود

اظهارات رضا کیانیان در پی انتخاب »نفس«

وزارت  تجسمی  هنرهای  دفتر  مدیرکل 
به  اصلا  من  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
جوانان  تجسمی  هنرهای  بین المللی  جشنواره 
معتقد نیستم و تمام تلاشم این است که بتوانیم 

برنامه مان را ملی برگزار کنیم.
ایسنا،  با  گفت وگو  در  ملانوروزی  مجید 
هنرهای  جشنواره  شدن  بین المللی  درباره 
هیچ  در  من  کرد:  اظهار  جوانان،  تجسمی 
فکر  بودن  بین المللی  به  ایران،  در  جشنواره ای 
و  بشناسیم  را  که کشور خود  همین  نمی کنم. 

جوانان مان را دریابیم، کافی  است.
مدیرکل دفتر تجسمی وزارت ارشاد تاکید 
کرد: از نظر جهانی باید برای برگزاری »جشنواره 
حضور  شرکت کننده  قاره  پنج  از  بین المللی« 
بین المللی  داوران  درصد   50 و  باشد  داشته 
باشند، این گونه اجازه دارید نام بین المللی را بر 

رویداد خود بگذارید.
و  قوی   آنقدر  را  فضا  باید  ما  داد:  ادامه  او 
از  ما  جوان  هنرمندان  بهترین  که  کنیم  غنی 
شرکت  جشنواره  این  در  مختلف  استان های 
حضور  زمینه  استانی  مدیران  برخی  کنند. 
فراهم  جشنواره ها  این  در  را  هنرمندان شان 
ایران  هر شهر  از  نفر  یک  اگر حتی  نمی کنند، 
به این جشنواره بیاید، شاهد حضور پررنگ تری 

خواهیم بود.
هیچ قولی به شرکت کنندگان در 

جشنواره تجسمی نداده ایم
به گزارش ایسنا، اختتامیه بیست وچهارمین 
با  جوانان  تجسمی  هنرهای  جشنواره  دوره 
این  بود،  همراه  برگزیده ها  از  یکی  اعتراض 
کرد  اشاره  »وعده هایی«  به  مازندرانی  برگزیده 
جشنواره  این  در  او  حضور  سال  شش  در  که 

محقق نشده اند.
ملانوروزی در این باره نیز به خبرنگار ایسنا 

گفت: اگر به این شرکت کننده ها قول برگزاری 
دوره  به  است،  شده  داده  بین المللی  جشنواره 
مسوولیت  ما  زمانی  از  اما  دارد؛  ارتباط  قبل 
هیچ  داریم،  برعهده  را  رویداد  این  برگزاری 
این  گویا  نداده ایم.  آن ها  به  مالی  وعده  و  قول 
صحبت  گرگان  جشنواره  از  شرکت کننده 
می کرد که چند سال قبل برگزار شده است. ما 
وعده  برنامه های مان  در  هیچ وقت  کردیم  سعی 

ندهیم و امید واهی ایجاد نکنیم.
جشنواره  می کنیم  سعی  کرد:  اظهار  او 
قابلیت های  و  ببریم  استان  یک  به  هربار  را 
می دانیم  خودمان  البته  بشناسیم،  را  منطقه 
و  فرهنگ  درخور  جشنواره  این  مالی  بضاعت 
ما،  جشنواره  بودجه  و  نیست  کشور  این  هنر 
و  هنر  و  فرهنگ  از  کمی  بخش  بازتاب دهنده 
باید  حتما  جوانان  است.  کشور  جوانان  شأن 
انتظارهای بیشتری در این زمینه داشته باشند 
و زیرساخت های بیشتری ایجاد شود. اگر کسی 

گله  کرد، شاید مربوط به دوره ما نبوده است، 
به کم بودن جوایز واقف هستیم و  اما خود ما 

می دانیم باید جوایز بیشتر از این باشد. 
آثار موزه هنرهای معاصر را برای 

نمایش به کرمان می بریم
ارشاد  وزارت  تجسمی  دفتر  مدیرکل 
همچنین درباره موزه هنرهای معاصر صنعتی 
دارد.  زیادی  قابلیت  موزه  این  گفت:  کرمان، 
هنرمندان  خارجی،  هنرمندان  آثار  وجود 
در  سپهری  سهراب  مانند  افرادی  و  کرمانی 
این موزه، فرصتی است که باید از آن استفاده 

شود.
برای  گرفته شده  تصمیم های  درباره  او 
و  تصمیم گیری  موضوع  داد:  توضیح  موزه،  این 
این که  عین  در  می توان  که  بود  این  ما  بحث 
برای نگهداری و مرمت آثار موزه بودجه گرفت، 
این  ایجاد کرد که هنرمندان هم سطح  فرصتی 

موزه را به کرمان دعوت کنیم.

قول  این  می توانیم  ما  گفت:  ملانوروزی 
داخلی  هنرمندان  نمایشگاه  آثار  که  بدهیم  را 
برای  را  تهران  معاصر  موزه هنرهای  و خارجی 
شاید  این که  وجود  با  ببریم.  کرمان  به  نمایش 
فضای  پذیرای  موزه  سنتی  بافت  و  مسافت 
علاقه  به  توجه  با  اما  نباشد،  مدرن  و  معاصر 
زیرساخت های  و  شهر  این  جوانان  و  مسوولان 

فرهنگی کرمان، امکان این کار وجود دارد.
پیشنهاد انجمن ها درباره برگزاری 

دوسالانه ها هنوز نرسیده است
تجسمی  هنرهای  دفتر  مدیرکل 
تمام  هستیم  مایل  کرد:  اظهار  ارشاد،  وزارت 
نهادهای  به  اجرا  حوزه  در  را  برنامه های مان 
تخصصی  موسسات  انجمن ها،  تخصصی، 
داده ایم.  انجام  هم  را  تقاضا  این  و  بسپاریم 
انجمن ها  همین  توسط  دوسالانه ها  از  بسیاری 
برگزار شده است، اگر نارضایتی در میان آن ها 

وجود دارد، برای من معنی خاصی ندارد.
با بیان این که پیشنهادهای انجمن های  او 
حال  به  تا  دوسالانه ها  برگزاری  درباره  هنری 
برای دفتر هنرهای تجسمی ارسال نشده است، 
انجمن ها  درونی  تغییرات  را  تاخیر  این  دلیل 

دانست.
دنیا،  کجای  هیچ  افزود:  ملانوروزی 
برگزار  هنری  انجمن های  را  دوسالانه ها 
نمی کنند، بلکه یک تیم تخصصی از حوزه های 
فرهنگی، شهرداری ها و نهادهای تخصصی این 
کار را انجام می دهند. وقتی همت جمعی باشد، 
ما  اعتقاد  شاید  می افتد.  خوبی  اتفاقات  حتما 
انجمن های  به  رویدادها  این  واگذاری  بر  مبنی 
اعتماد  زیرا  فرهنگ سازی شود،  باید  تخصصی، 
محکم  ارشاد  وزارت  به  نسبت  انجمن ها  خیلی 
نشده است. از طرفی ممکن است برنامه های شان 

ایده آل گرا و با امکانات ما ناسازگار باشد.

برخی از اعضای هیأت انتخاب سینمای ایران برای معرفی 
ابراز  با  )اسکار(  هنرهای سینمایی  و  علوم  فرهنگستان  به  اثری 
امیدواری از اینکه »نفس« بتواند در این رقابت سینمایی موفق 
باشد، تاکید می کنند، فیلمی از ایران انتخاب شده که به لحاظ 

هنری و فنی امتیازات بیشتری داشته است.
آبیار  نرگس  کارگردانی  به  »نفس«  فیلم  انتخاب  پی  در 
تعدادی از اعضای هیات انتخاب و نیز پخش کننده بین المللی این 

فیلم به اظهار نظر درباره ی این انتخاب پرداختند.
ایران  انتخاب سینمای  اسفندیاری ـ سخنگوی هیأت  امیر 
ـ  سینمایی  هنرهای  و  علوم  فرهنگستان  به  اثری  معرفی  برای 
در گفت وگویی با ایسنا تاکید کرد: هیأت انتخاب معرفی فیلم به 
اسکار فیلم »نفس« را براساس کیفیت، زبان بین الملل و اتفاقات 
خوب داخلی و خارجی برگزیده و به هیچ وجه هیچ ملاحظه ای 
به ویژه سیاسی در انتخاب یا رد شدن فیلم ها مدنظر نبوده است.

او با اشاره به بررسی بیش از 100 فیلم، گفت: سخت ترین 
کار ما در مرحله ای بود که باید از میان 103 فیلم، 10 فیلم را 
انتخاب می کردیم، یعنی 93 فیلم باید حذف می شدند که البته 
آن 10 فیلم هم از نظر هیأت انتخاب قابل توجه و تأمل بودند 
از جمله کیفیت  با در نظر گرفتن مسائل مختلف  از آن  و پس 
در  بدون  و  بین المللی  موفقیت های  تصویر،  فنی،   مسائل  فیلم، 
نظرگرفتن مسائل سیاسی یا غیره  تلاش شد فیلمی انتخاب شود 

که به خوبی بتواند سینمای ایران را نمایندگی کند.
اسفندیاری در پاسخ به اینکه با توجه به موفقیت های اخیر 
سینمای ایران در اسکار ، چقدر به موفقیت فیلم »نفس« امیدوار 
بستگی  مختلفی  مسائل  به  سوال  این  پاسخ  داد:  پاسخ  است؟ 
داشته  آمریکایی  پخش کننده  یک  بتواند  »نفس«  اگر  و  دارد 
شود  معرفی  اسکار  انتخاب  هیأت  به  درستی  به  فیلم  تا  باشد 
صورت  فیلم  از  خوبی  پشتیبانی  یعنی  ببینند  را  فیلم  آن ها  و 
گیرد، می توان امیدوار بود که »نفس« موفقیتی کسب کند چرا 
که هیأت انتخاب با این رویکرد فیلمی را برای شرکت دراسکار 
معرفی می کند که نسبت به دیگر فیلم ها شانس موفقیت بیشتری 

داشته باشد.
همچنین رضا کیانیان دراین باره با بیان اینکه برای معرفی 
به اسکار هیچ اعمال نظر بیرونی صورت نگرفته است، به ایسنا 
اسکار  آکادمی  اعضای  برای  که  دارد  امتیاراتی  »نفس«  گفت: 

می تواند جذابیت بیشتری داشته باشد.
رای گیری  به  فقط  اثر  هر  بررسی  برای  براینکه  تاکید  با  او 

اکتفا نشده و بحث های اقناعی در جلسات صورت گرفته است و 
نیز با اشاره به استقبال بین المللی از فیلم »نفس« نرگس آبیار 
خاطرنشان کرد: این فیلم به نظر ما روایت جذاب و خوبی داشت 
برخوردار است که می تواند  امتیازاتی  از  فیلم ها  بین دیگر  و در 
برای آمریکایی ها نیز جذاب باشد. البته فیلم »مالاریا« هم که در 
کنار »نفس« جزو دو گزینه نهایی بود، جذابیت های خاص خود 
را دارد و کارگردان با سه نوع حرکت و دو نوع دوربین توانسته 
به شیوه روایتی منحصر به فرد دست یابد و آنچه را می خواهد 
به خوبی بازگو کند ولی در آخر نظرات مثبت تری که نسبت به 
انتخاب  را  باعث شد اکثریت آرا »نفس«  »نفس« وجود داشت، 
کنند. وی درباره دو فیلم دیگر هم اضافه کرد:  فیلم »ویلایی ها« 
که اولین ساخته خانم قیدی است، فیلم دوست داشتنی و خوبی 
بیاورد. فیلم  نتوانست رای کافی  اقناعی  شده ولی در بحث های 
»رگ خواب«  هم به دلیل آنکه سه ورژن دیگر آن با همین قصه 
با وجود جذابیت هایی که برای  قبلا در دنیا ساخته شده است، 
تماشاگر إیرانی دارد، رای لازم را نیاورد.او در ادامه یادآور شد که 
آنچه معرفی شده نظر این هیات انتخاب بوده و ممکن است اگر 

گروه دیگری به جای ما می بود، اثر دیگری انتخاب می شد.
فیلم  انتخاب  مختلف  به دلایل  اشاره  با  هم  تبریزی  کمال 
شرایط  فیلم  تهیه کننده  اگر  می کنم  فکر  کرد:  تاکید  »نفس« 
اعضای  برای  و  درآمریکا  فیلم  خارجی  پخش  برای  را  مناسبی 
با  فیلم  این  که  نیست  انتظار  از  دور  واقعا  کند،  فراهم  آکادمی 
نامزدهای  از  یکی  ایران  سینمای  درباره  عمومی  افکار  به  توجه 
فیلم خارجی در اسکار باشد، هرچند که احتمال آن زیاد نباشد.

نماینده  می تواند  »نفس«  فیلم  آیا  اینکه  به  پاسخ  در  او 
ما  داد:  پاسخ  باشد؟  اسکار  آکادمی  به  معرفی  برای  مناسبی 
این فیلم قطعا مناسب است  به صورت مطلق نمی توانیم بگوییم 
اما با توجه به موقعیت این فیلم نسبت به فیلم های دیگر، به نظرم 
انتخاب مناسب تری است. به گفته این فیلمساز همه فیلم ها واجد 
ارزش های خود بوده و فیلم های خوبی هستند اما فیلم »نفس« 
چند ویژگی دارد؛ از جمله اینکه با توجه به موضوع فیلم و نوع 
روایت اش مخاطب غیر ایرانی را بیشتر جذب می کند و برای آنها 

تازگی دارد و تصویر متفاوتی از ایران ارایه می دهد.
وی ادامه داد: نکته ی بعدی این بود که برای اولین بار یک 
بانوی فیلم ساز ایرانی، فیلمش به آکادمی اسکار معرفی می شود و 

این ممکن است در قضاوت نهایی تاثیر داشته باشد.
علاوه بر اعضای هیات انتخاب، محمد  اطبایی ـ  پخش کننده 

بین المللی فیلم »نفس« ـ نیز در نوشتاری تاکید کرد: »من به 
فیلم »نفس« بسیار اعتقاد دارم، به ویژگی های سینمایی و زیبایی 
امیدوارم  و  آن  تولید  استانداردهای  و  مضمون  به  آن،  شناختی 
سازمان  وظیفه  پایان  خارجی،  اسکار  برای  »نفس«  انتخاب 
آن  خور  در  معرفی  و  عرضه  برای  و حمایت ها  نباشد  سینمایی 

نیز دریغ نشود.«
او در بخشی از این یادداشت کنوشته، »اما این اسکار، این 
پرتاب  برای  امکانی  لعنتی! دریچه ای به سوی موفقیت و  اسکار 
شدن به معبد خدایان سینما! باید پذیرفت که در کشور ما توجه 
بیش از حد و غیر عادی به جایزه اسکار شده و خواهد شد. اسکار 
پایان دنیا نیست و تنها یک فرصت است. سینمای ایران هم باید 
آسیب  یک  این،  از  بیش تر  توجه  و  کند  استفاده  فرصت  این  از 
اسکار  جایزه  برای  کشور  یک  طرف  از  فیلم  یک  انتخاب  است. 
خارجی نیز امری چندان شگفت انگیز نیست و همه ساله ده ها 

کشور وارد این بازی شده و از این فرصت استفاده می کنند.«
ماه  مهر  پایان  تا  »نفس«  سینمایی  »فیلم  وی،  گفته  به 
بیست و یک حضور بین المللی داشته و چهار جایزه نیز دریافت 
نامزد جایزه بهترین فیلم کودک »جایزه سینمای آسیا  کرده و 
پرچالش  فیلمی  فیلم،  این  است.  بوده  استرالیا  در  پاسیفیک« 
برای عرضه و پخش بین المللی بوده است و شمار قابل توجهی 
برخورد  اولین  در  بین المللی  پخش کننده های  و  جشنواره ها 
با  چند  هر  دارند،  و  داشته  سیاسی  صرف  برخوردهای  فیلم،  با 
راهبردی حساب شده، »نفس« توانست کارنامه قابل قبولی برای 
خود در عرصه های بین المللی ایجاد کند و این کارنامه می توانست 
بسیار پر بار تر از این هم باشد اگر نگاه های سیاسی کمتری را در 

شماری از رویدادهای سینمایی می دیدیم.«

انتخاب  در  براینکه  تاکید  با  کیانیان  رضا 
فیلم »نفس« برای معرفی به اسکار هیچ اعمال 
نظر بیرونی صورت نگرفته است، گفت: این فیلم 
اسکار  آکادمی  اعضای  برای  که  دارد  امتیاراتی 

می تواند جذابیت بیشتری داشته باشد.
انتخاب  هیأت  عضو  که  سینما  بازیگر  این 
سینمای ایران برای معرفی اثری به فرهنگستان 
است،  بوده  )اسکار(  سینمایی  هنرهای  و  علوم 
با  گفت وگویی  در  »نفس«  فیلم  انتخاب  درباره 
باید  اسکار  به  فیلم  معرفی  در  کرد:  بیان  ایسنا 
اثری انتخاب می شد که بتواند مورد توجه اعضای 
اکادمی قرار بگیرد و در رقابت با فیلم های خارجی 
ذائقه  باید  پس   باشد  داشته  بیشتری  شانس 
آکادمی را بشناسیم و بررسی می کردیم که در این 
سال ها انتخاب آن ها بر اساس چه اساسی بوده و 

چه فیلم هایی را برگزیده اند.
برای  فیلم  یک  »انتخاب  اینکه  بیان  با  او 
شرکت در جشنواره های اروپایی قواعد خاص خود 

را دارد و  هر کدام از این رویدادهای سینمایی با 
اسکار تفاوت دارند،« ادامه داد:اگر قرار بود برای 
یک جشنواره اروپایی فیلم انتخاب کنیم، به ضوابط 
دیگری توجه می کردیم. ما باید از میان بیش از 
انتخاب  شده  اکران  و  شده  ساخته  فیلم   100
می کردیم. برخی از آن ها اصلًا شرایط حضور در 
چنین رویدادی را  براساس قواعد و ضوابط اسکار 
نداشتند و در نهایت پس از بررسی  به فهرستی 
از 10 فیلم و سپس چهار فیلم  »رگ خواب«، 
»ویلایی ها«، »نفس« و »مالاریا« رسیدیم که در 
این  به  جهانی  نگاه جشنواره های  آن ها،  انتخاب 
منفی  و  مثبت  نقدهای  و  استقبال شان  فیلم ها، 
برون مرزی و درون مرزی و جوایز جهانی که برده 
بودند هم در کنار ویژگی های فنی و هنری دیده 
شدند. کیانیان با تاکید براینکه برای بررسی هر اثر 
فقط به رای گیری اکتفا نشده و بحث های اقناعی 
در جلسات صورت گرفته است و نیز با اشاره به 
استقبال بین المللی از فیلم »نفس« نرگس آبیار 

گفت: این فیلم به نظر ما روایت جذاب و خوبی 
داشت و در بین دیگر فیلم ها از امتیازاتی برخوردار 
است که می تواند برای آمریکایی ها نیز جذاب باشد. 
البته فیلم »مالاریا« هم که در کنار »نفس« جزو 
دو گزینه نهایی بود، جذابیت های خاص خود را 
دارد و کارگردان با سه نوع حرکت و دو نوع دوربین 
توانسته به شیوه روایتی منحصر به فرد دست یابد 
و آنچه را می خواهد به خوبی بازگو کند ولی در 
آخر نظرات مثبت تری که نسبت به »نفس« وجود 
داشت، باعث شد اکثریت آرا »نفس« را انتخاب 
کرد:   اضافه  هم  دیگر  فیلم  دو  درباره  کنند.وی 
قیدی  اولین ساخته خانم  که  »ویلایی ها«  فیلم 
است، فیلم دوست داشتنی و خوبی شده ولی در 
بحث های اقناعی نتوانست رای کافی بیاورد. فیلم 
»رگ خواب«  هم به دلیل آنکه سه ورژن دیگر 
آن با همین قصه قبلا در دنیا ساخته شده است، 
إیرانی  تماشاگر  برای  که  جذابیت هایی  وجود  با 
یادآور شد  ادامه  در  او  نیاورد.  را  لازم  رای  دارد، 

که آنچه معرفی شده نظر این هیات انتخاب بوده 
و ممکن است اگر گروه دیگری به جای ما می بود، 

اثر دیگری انتخاب می شد.
این عضو هیأت انتخاب معرفی فیلم به اسکار 
در عین حال تاکید کرد:  وقتی برای اولین بار در 
قرار  اسکار  به  معرفی  برای  فیلم  انتخاب  هیئت 
گرفتم، مثل دیگر أعضاء اعلام کردم که هرگونه 
دولتی صورت  مدیران  از طرف  سلیقه ای  اعمال 
بگیرد کنار خواهم کشید و این مسئله را هم اعلام 
این هیات  برای  قرار نیست وقتی  می کنم چون 
تحمیل  من  به  را  نظرش  کسی  شده ام  انتخاب 
رخ  اتفاقاتی  دیده ایم چنین  گاهی  کند، هرچند 
می دهد و بر انتخاب ها اعمال نظر می شود، اما در 
این هیات هیچ اعمال نظری از سمت بالا نشد و 
ما هرگز به لحاظ سیاسی فیلمی را نسنجیدیم 
بلکه بر اساس شاخصه های فنی، تکنیکی، هنری، 
نیز ذائقه اسکار فیلم ها را  استقبال بین المللی و 

بررسی کردیم.

یک فنجان چای داغ
آغاز اكران فيلم گميچی در هنر و تجربه 

مجید  گردانی  کار  به  گمیچی  سینمایی  فیلم  هنری-  سرویس 
اسماعیلی پارسا از 30 شهریور در گروه سینمایی هنر و تجربه اکران می 

شود
به گزارش امتیاز، فیلم سینمایی گمیچی که جوایز بسیاری از جشنواره 
های مختلف داخلی و خارجی کسب کرده است از روز پنجشنبه 30 شهریور 

در سینماهای گروه هنر و تجربه اکران می شود.
نیز  فیلم  رسمی  پوستر  و  آنونس  فیلم  این  اکران  آغاز  با  همزمان 
توسط  نیز  آنونس  و  مرادی  هاشم  توسط  فیلم  پوستر  است  رونمایی شده 
است:  آمده  فیلم  این  داستان  در خلاصه  است.  شده  ساخته  مترصد  علی 
احیا  را  پدرش  نشسته  به گل  دارد کشتی  است که سعی  نوجوانی  حسن 
یوسف  خداپرست،  دریس،یوسف  مجید  مهاجری،  مهدی  بازیگران:  کند. 
فیلم  زندی  شراره  مجلسی،  فضیله  زاده،  مقدس  بختیاری، حمیده  صفری 
گمیچی تاکنون در بیش از20 جشنواره داخلی و خارجی همچون جشنواره 
فیلم بروکلین،جشنواره فیلم مثلث طلایی هند،آوانکاه پرتغال،لوکاس آلمان، 
خارکف اوکراین،خروس طلایی و صد گل چین ، زوریخ سوییس ،جشنواره 
فیلم  ایران، جشنواره  نوجوانان  و  فیلم کودکان  سینِکیدآمستردام،جشنواره 
جوایز  و  داشته   سلامت،حضور  فیلم  یاس،جشنواره  فیلم  سبز،جشنواره 
عبارتند  گمیچی  سینمایی  فیلم  عوامل   . است  کرده  کسب  را  بسیاری 
پارسا،  اسماعیلی  مجید  نویسندگان:  پارسا،  اسماعیلی  مجید  ازکارگردان: 
لباس:  و  فیلمبرداری: محمد عبدی، طراح صحنه  امیرمحمد عبدی، مدیر 
پور،  اکبریان  مهدی  صدابردار:  ولی پور،  شهرام  گریم:  طراح  مرادی،  هاشم 
تدوین: اسماعیل منصف، صداگذاری و ترکیب صدا: آرش قاسمی، آهنگساز: 
مسعود سخاوت دوست، عکس: وحید رضوی، مشاور رسانه ای: علی زادمهر، 
تهیه کننده: جواد قلی زاده بازیگران: مهدی مهاجری، مجید دریس،یوسف 
زاده، فضیله مجلسی،  بختیاری، حمیده مقدس  خداپرست، یوسف صفری 

شراره زندی

 رحيمی: مجريان نمايش »هفت عصر هفتم پاييز« حاملان 
امانتدار تاريخ بودند

این  تماشای  از  تهران در مجلس پس  نماینده مردم  علیرضا رحیمی 
بخواهیم  اگر  افزود:  و  گفت  نباشید  خسته  آن  دست اندکاران  به  نمایش 
تعبیری را برای مجریان این نمایش به کار ببریم، باید گفت به معنای واقعی 
کلمه حاملان تاریخ بودند؛ حاملان تاریخ دفاع مقدس در عین امانتداری.
وی گفت: نکته ای که در این تئاتر مشهود بود، آن است که مخاطب با هر 
طبقه و تفکری می توانست تاریخ را با امانتداری کامل در این نمایش دریافت 
رزمنده ای  و  مجلس  نماینده  عنوان  به  نیز  من  کرد:  بیان  رحیمی  کند. 
که افتخار حضور در میدان جنگ برای کشور و انقلاب را داشتم، با تمام 
وجود از تک تک عزیزان دست اندکار در این اجرا تشکر می کنم و دست 
نیز  را  آنها  بعدی  ارزشمند  کارهای  امیدوارم  و  بوسم  می  را  آنها  همه 
بتوانم ببینم. وی همچنین درباره وضعیت تئاتر گفت: در شرایطی که اهالی 
هنر مظلومانه تاریخ را با کمال هنرمندی به جامعه فعلی و نسل های جدید 
عرضه می کنند، شاهد تئاتری روی صحنه هستیم که مخاطب را از سال 96 
به سال 61 و از تهران به خرمشهر می برد؛ یعنی در اوج هنرمندی تاریخ و 

جغرافیا و مکان و زمان را جابجا می کنند و تاثیرگذار هستند.
این نماینده مجلس افزود: ما به عنوان افرادی که مسئولیت داریم حتما 
قدردان این عزیزان هستیم. این قبیل کارها انگیزه بیشتری به ما می دهد 
تا فضاهای بیشتری را ایجاد کنیم که هنر تئاتر از مظلومیت بیرون بیاید و 

هنرمندان هم از امنیت حرفه ای، شغلی و روانی بیشتری برخوردار باشند.

ايوبی: تئاتر يک هنر فرهيخته و باسواد است
گفت:  پاییز«  هفتم  عصر  »هفت  درباره  ایوبی  الله  حجت  همچنین 
نمایش زیبایی بود که متن بسیار خوبی داشت و خیلی خوب ابعاد مختلف 
یک موضوع را به هم مربوط کرد تا جایی که من به عنوان مخاطب گذر زمان 
را احساس نکردم. وی با بیان اینکه هر دو بازیگر بازی خوب و درخشانی 
داشتند و من احساس می کردم جمعیت هم آنها را همراهی می کردند، ادامه 
داد: خوشبختانه اهالی هنر وظیفه خود را در تمام رشته ها به خوبی انجام 
می دهند؛ دلیل آن هم استقبالی است که از کارهای آنها می شود ضمن آنکه 
تئاتری ها در بین اهالی هنر یک ویژگی دارند که گویای آن است تئاتر یک 
هنر فرهیخته و باسواد است و مخاطب ارتباط زنده لحظه به لحظه با بازیگر 
را احساس می کند.رئیس سابق سازمان سینمایی افزود: این هنرمندان در 
حد توان خود سعی کردند شور و حس دفاع مقدس را به مخاطب منتقل 
کنند و دلیلش هم این است که امروز بعد از سالهای سال مخاطب دارند و 

همه مردم حاضرند با علاقه به تماشای کار آنها بنشینند.

تفاهمنامه همكاری ميان مدرسه ملی سينمای ايران و خانه 
سينما امضا شد

در  سینما  ملی  مدرسه  جدید  نقش  و  مسولیت  راستای  در 
سینما  ملی  مدرسه  و  سینما  ،خانه  ایران  سینمای  جامع  برنامه های 
و  سینما  عرصة  فعالان  دانش  توسعة  و  ارتقاء  جهت  همکاری  تفاهم نامه 
حرکت نظام  مند به سوی استانداردسازی روش  ها و فرایندهای تولید در 

امضاء کردند. ایران  سینمای 
و  سینمایی،سمعی  امور  سازمان  عمومی  روابط  گزارش  به 
سازمان  رییس  حضور  در  شهریور   28 شنبه  سه  روز  عصر  بصری؛ 
ملی  مدرسه  سازمان،  تابعة  موسسات  سایر  مدیران  و  سینمایی  امور 
سازمان  جامع  برنامه های  راستای  در  سینما  خانه  و  ایران  سینمای 
بخش ها،تفاهمنامه  همه  در  سینما  کلان  توسعه  بر  مبنی  سینمایی 
همکاری آموزشی امضا کردند.براساس این گزارش،در متن این تفاهمنامه 
که به امضای منوچهر شاهسواری، مدیرعامل خانه سینما و روح الله حسینی، 
مدیرعامل مدرسه ملی سینما رسید، آمده است: »این تفاهم نامه در راستای 
تحقق اهداف بلند سینمای ایران و در جهت به روزرسانی، ارتقاء و توسعة 
استانداردسازی  سوی  به  نظام مند  حرکت  و  سینما  عرصة  فعالان  دانش 
ارتباط  ایجاد  همچنین  و  ایران،  سینمای  در  تولید  فرایندهای  و  روش ها 
موثر و معنادار میان حوزه دانش و بازار کار سینما در قالب تعامل با مراکز 
دانشگاهی و توانمندسازی و اشتغال پذیری دانشجویان سینما میان مدرسه 

ملی سینمای ایران و خانه سینما منعقد می گردد.

متنمیثاقنامهروزنامهنگاریدرسایتروزنامهموجوداست
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اضافات مسعودی
رفيقم كجايی ؟! دقيقاً كجايی ؟!

شبکه  به  منوط  مدرن  دنیای  در  پیگیری 
اگر  روزها،  این  تعریفِ  با  یعنی  است.  مجازی  های 
دنیای  های  برنامه  سایر  یا  و  تلگرام  اینستاگرام، 
مجازی را داشته باشید یک انسان پویا و زنده بحساب 
نیستید.تعجب  بیش  متحرکی  مرده  وگرنه  آیید  می 
نکنید این مسئله حقیقت دارد چرا که همه ارتباطات 

این روزهای ما وابسته به دنیای مجازی است و اگر کسی به هر دلیلی از 
این وادی فاصله بگیرد معلوم نیست چه سرنوشتی خواهد داشت ؟! این را 
به این دلیل می گویم که آدمهای اطراف ما خودشان را با این تکنولوژی 
ها و ارتباط با این ابزارها خو داده اند و محوریت ارتباطشان با دیگران را بر 
این مبنا قرارداده اند . با این اوصاف اگر کسی از این ابزارها استفاده کرد که 
در جمع های دوستانه و در ارتباط با دیگران خواهد ماند و اگر کسی دوری 
از دنیای تکنولوژی را برگزید باید توان دوری از دیگران و ارتباطات دسته 
جمعی را هم در خود تقویت کند. این موضوع هم می تواند خوب باشد و 
هم بد. خوب از این جهت که شما می توانید با استفاده از دنیای تکنولوژی 
حتی با دورترین نقاط و قدیمی ترین دوستان خود ارتباط برقرار کنید و 
حتی شاید خیلی از دوستانی را که در دوران قدیم داشتید با این ابزارها پیدا 
کنید و خاطراتتان را زنده کنید . بد هم از این جهت که تکنولوژی اینروزها 
زندگی ما انسانها را قورت داده است و بجای اینکه ابزار دست بشر باشد ما 
ابزار دست آن شده ایم و برخی وقتها آدمهای دنیای حقیقی را بخاطر اینکه 
از این تکنولوژی ها استفاده نمی کنند از یاد برده ایم . در هر صورت کاش 
علاوه بر اینکه در دنیای اطلاعات و ارتباطات فعلی در شبکه های مجازی 
در حال تعامل و مشارکت و دوستی هستیم نیم نگاهی هم به دنیای بدون 
عدم  بخاطر  احیاناً  که  باشد  آنهایی  به  حواسمان  و  باشیم  داشته  فناوری 

استفاده از این ابزارها تنها و بی رفیق مانده اند. . 
مسعودعطری


